



Notulen ALGEMENE LEDENVERGADERING

Maandag 27 november 2023

1. Opening vergadering
Peggy opent de ALV en heet iedereen van harte welkom en geeft complimenten aan alle bestuursleden voor het werk van afgelopen jaar.
2. Vaststelling van de agenda
Er zijn geen aanvullingen op de agenda binnengekomen, bij deze vastgesteld.
3. Vaststelling notulen Algemene Ledenvergadering 14 december 2022
Geen opmerkingen over de notulen van 2022. Wel de vraag of er met de rondvragen en actiepunten die in 2022 naar voren zijn gekomen iets gedaan is. Deze zijn doorlopen en waar mogelijk zijn in afgelopen jaar alle actiepunten opgepakt. Notulen 2022 bij deze vastgesteld.
4. Vaststelling Secretarieel jaarverslag 2022-2023
Het secretarieel verslag is, met de overige documenten van de ALV, op de website gezet ter inzage. Er zijn geen op- of aanmerkingen binnengekomen. Ook tijdens de avond zelf niet. Leden geven aan het leuk te vinden om dit te lezen, en te zien hoeveel we als vereniging allemaal doen door het jaar heen. Speciale aandacht voor het stukje uitdagingen, ivm vrijgekomen vrijwilligerstaken. Verslag bij deze vastgesteld.
5. Stand van zaken over uitdagingen en toekomstplannen (samenwerking voetbal)
Ralf vertelt kort hoe het ervoor staat met betrekking tot de samenwerking met de voetbal. Er zijn veel stappen gemaakt. Inmiddels maken we als handbalvereniging gebruik van de kleedkamers en de kantine van de VV. De handbalkantine is gesloten. Wordt een enkele keer nog gebruikt wanneer hij gehuurd is voor een feestje, maar ook dit zal afgebouwd gaan worden.
Over het algemeen lopen de praktische zaken zoals het gebruik van de kleedkamers en kantine goed, er zijn nog wat verbeterpuntjes, maar deze zullen we gaandeweg nog vaker tegenkomen. We willen iedereen dan ook nogmaals vragen om hierin mee te denken met ons en het aan te geven als zaken niet soepel verlopen.
Daarnaast zijn we met de gemeente bezig inzake het handbalveld. De gemeente is erg enthousiast over de samenwerking tussen beiden clubs.
6. Voorstel bestuursverkiezing
 - Voorstel: Suzanne vd Spek benoemen voor een jaar als secretaris

Invulling huidig bestuur en hun bestuurstermijnen

- | | |
|----------------------------------|----------------------|
| ○ Suzanne vd Spek, secretaris | – Herkiesbaar 1 jaar |
| ○ Peggy Smeets, algemene zaken | – Aftredend ALV 2024 |
| ○ Milou Gerritse, penningmeester | – Aftredend ALV 2025 |
| ○ Ralf Verschoor, algemene zaken | – Aftredend ALV 2025 |
| ○ Quinty Le, algemene zaken | – Aftredend ALV 2025 |

Iedereen aanwezig is akkoord met het voorstel om Suzanne opnieuw een jaar als secretaris te benoemen.

7. Verslag kascommissie

Op zondag 26 november hebben wij als kascontrole een afspraak gehad met Milou. Milou heeft ons meegenomen door de stukken.

Afgelopen jaar heeft de wissel plaats gevonden in de functie van penningmeester. Naast alle inzet die het bestuur heeft gehad voor de organisatorische situatie waar we nu als vereniging staan, is dit de eerste jaarrekening opgesteld door Milou.

Wij zien dat de administratie een professionalisering heeft gehad. De administratie is overgezet in het pakket van een van onze sponsors. Zij hebben ook samen met Milou een goede controle gedaan op de juistheid van de kosten.

Het resultaat van afgelopen seizoen is een kleine 3100 negatief. Na het gesprek met Milou kunnen wij zeggen dat zij een administratieve verplichte correctie van afgerond 5.000 heeft moeten door voeren in het kader van het boeken van de gebruiksvergoeding met de stichting SESK.

In de verdere details hebben wij samen met Milou geconstateerd dat de marge van de kantine niet heel ruim was. Voor een deel werd dit verklaard door het eigen gebruik en een tegenvallende omzet op het eten bij het kerststratentoernooi.

Een andere constatering die wij hebben gedaan is dat de kamp kosten lager waren dan de bijdrage van de vereniging en de leden. Dit is een mooi compliment voor de organisatie. Het resterende saldo van afgelopen jaar wordt door de penningmeester mee genomen naar de begroting vanuit de handbal voor het aankomende kamp.

Bij de representatie kosten staan de bedankjes voor de aftredende bestuursleden, alsmede de week van de scheidsrechter, andere bedankjes en de aandacht die er is geweest vanuit lief en leed.

Milou zal nog even specifiek benoemen welke verzekeringen wij als vereniging hebben.

In de begroting en de kosten voor het seizoen 23/24 zijn er door het sluiten van de kantine van de handbal in ieder geval besparingen zichtbaar op energie, schoonmaak, internet en abonnementskosten(kassasysteem).

Voor de begroting ziet u een lager bedrag aan kantine opbrengst staan. Schrik hier niet van want de handbal hoeft ook de inkoop niet voor haar rekening te nemen alsmede de onderhoud en gebruikskosten van de kantine.

Doordat de ledenvergadering relatief laat is heeft de handbal de contributie al gefactureerd voor het seizoen 23/24. De facturen zijn opgesteld conform de tarieven vastgesteld op de ledenvergadering van vorig jaar. In deze ledenvergadering gaat de vereniging ook u vragen in te stemmen met deze tarieven. Het besluit voor het ophogen van het kledingfonds is hierdoor lastig. Volgend jaar raden we aan de tarieven eerst vast te stellen en daarna pas de contributie te innen.

Al met al kunnen wij concluderen dat Ralf, Suzanne, Peggy, Quinty en Milou als bestuursleden van het seizoen 22/23 veel energie hebben gegeven voor ons cluppie. Wij willen ze naast decharge ook graag een groot applaus geven.

Groet,
Phi Le
Judith van Soest

8. Benoeming lid kascommissie
Het bestuur bedankt Phi en Judith voor hun inzet en kascontrole. Dit was het eerste jaar dat zij de controle deden. Zij mogen en willen dit volgend jaar nogmaals doen.
Yvonne de Haan en MayBritt vd Lee zullen daarbij aansluiten om te zien wat het inhoudt, waarna zij het jaar daarop waarschijnlijk de kascontrole zullen doen.
9. Vaststelling financieel jaarverslag
Milou licht de financiële stukken toe, welke ter inzage al op de website stonden.
De financiën zijn gedigitaliseerd en de posten van de Kantine en de HV die eerder apart werden vermeld, zijn samengevoegd. Om die reden staat nu alleen seizoen '22/23 in de verslagen, omdat er geen vergelijking meer gemaakt kon worden. Volgend jaar gebeurt dit wel weer.

Behalve dat de uitwerking er heel mooi uitziet zijn er geen op- of aanmerkingen op het financieel jaarverslag, welke bij deze is vastgesteld.

10. Vaststelling begroting
Ook voor de begroting geldt dat het er mooi uitziet, Milou heeft alles duidelijk toegelicht zodat voor iedereen duidelijk is hoe de vereniging ervoor staat.

Dank en complimenten aan Milou.

11. Kledingfonds 2023-2024
Vanuit de sponsorcommissie is gevraagd of het kledingfonds iets omhoog kon. Zoals in het stuk van de kascommissie vermeld is dit momenteel niet mogelijk. We zullen hier nu dan ook niet over stemmen.
Tevens willen we kijken of er iets anders mogelijk is i.p.v. een verhoging, wellicht kan er met de sponsoring iets geregeld worden.

12. Rondvraag
Kan er een groter bord op het hek komen, zodat het duidelijker is voor de tegenstanders dat ze naar het complex van de VV moeten voor de kleedkamers en kantine?
→ Simone Jansen neemt contact op met Marcel Schotting om een doek te laten plaatsen.

Anouk vd Akker: Kunnen de kleedkamers in de sporthal op slot? De tegenstander wilde daar namelijk toch gebruik gaan maken van de douches.

→ Dit kan helaas niet, we zijn niet de enige sportclub die gebruik maakt van de sporthal en dus kleedkamers daar. We moeten mensen erop blijven wijzen dat ze naar de VV moeten.

Kleedkamers bij de VV zijn heel erg vies, we vinden het niet fijn om daar te douchen.

→ Als dit zo is, geef dit gelijk aan. Het is namelijk de afspraak met de voetbal dat de coaches van de teams die voetballen controleren of de kleedkamer netjes achterlaten worden.

André Stougje: Kan er een pop-up komen op sportlink, dat mensen zien dat we gebruik maken van de kleedkamers en kantine van de VV?

→ Dit staat inderdaad al vermeld in sportlink, als mensen op onze club doorklikken.

Erwin vd Bosch: Is de keuze al gemaakt waar het handbalveld komt?

→ Nee deze keuze is nog niet gemaakt. We onderzoeken momenteel verschillende opties samen met de gemeente

Phi Le: Hoe ziet het ledenverloop eruit van afgelopen seizoen?

→ Aanmeldingen gedurende seizoen 2022-2023 tot 1-11-2023:
– 32, waarvan 11 senioren en 21 jeugdleden

Afmeldingen gedurende seizoen 2022-2023 tot 1-11-2023
– 26, waarvan 16 senioren en 10 jeugdleden.

Anouk vd Lee: We willen met DS1 en DS2 graag trainingspakken, zodat we een uniforme uitstraling hebben.

→ Er is wat miscommunicatie geweest tussen de teams en de sponsorcommissie. Dit is inmiddels uit de lucht en er gaan trainingspakken komen. De Dames regelen dit zelf met sponsors. Er zal een document opgesteld gaan worden waarin staat dat de trainingspakken eigendom blijven van de sponsors.

Yvonne de Haan: de VV heeft een post opgenomen in de begroting voor een trainingsweekend van Heren 1 en 2. Gaan wij dit ook doen voor Dames 1 en 2?

→ Ralf: Ik denk dat er wel ruimte is om dit in de begroting op te nemen

→ André: Ik wil het graag kostendekkend houden. Dit jaar waren er vrij laat nog wat afmeldingen, waardoor de kosten uiteindelijk hoger uitvielen

Wordt er gespecificeerd waar sponsorgeld voor gebruikt wordt?

→ Judith: Ik denk dat je niet overal een kaartje aan moet hangen. Soms gebruik je het sponsorgeld even voor iets anders.

→ Bestuur: eens, het wordt sowieso voor de vereniging gebruikt, zie het ook als algemene sponsoring.

Mike vd Lee: Wat wordt er gedaan met de kantine van de HV?

→ Ralf: Verkoop heeft de voorkeur. Zodra we het gaan verhuren zijn we ook verantwoordelijk voor het onderhoud.

't Kickertje heeft momenteel interesse, we zijn dan ook aan het onderzoeken wat we het beste kunnen doen.

Anouk vd Lee: Er komt een 2^e F team, zij gaan na de kerstvakantie spelen maar hebben nog geen shirts.

→ Miriam: Ik heb nog shirts thuis vanuit de sponsorcommissie ik ga kijken of dit voldoende is.

Yvonne de Haan: Kunnen we als vereniging ook weer gebruik gaan maken van Facebook ipv alleen Instagram?

→ Dit was toevallig net al geregeld, er is een nieuw account aangemaakt.

Phi Le: Kan er een camera in de zaal komen zodat er vanuit de kantine ook gekeken kan worden?

→ Ralf: Daar hebben we het met de overleggen tijdens de voetbal inderdaad ook al over gehad, we nemen het mee in het proces van samengaan.

Erwin vd Bosch: Wordt het scorebord ook meegenomen in het budget voor een nieuw veld?

→ Ralf: Ja, dit nemen we zeker mee. Het is de bedoeling dat er een compleet veld met toebehoren komt.

Yvonne de Haan: Kan er in de zaal een microfoon komen zodat we iets om kunnen roepen bij de wedstrijden en ook bijv. aan kunnen geven dat mensen in de rust een kop koffie in de kantine van de VV kunnen halen?

→ Ralf: We gaan dit meenemen in onze punten naar de zaal toe.

Anouk: Er is ook nog steeds lekkage in de hal

→ John: Ik vind dat we als hurende vereniging best veel zelf moeten doen en regelen, de zaalverhuur doet voor ons eigenlijk vrij weinig

→ Ralf: We willen binnenkort even om de tafel met de zaalverhuurder, we zullen dit meenemen.

Na de rondvraag is de ALV om 21:30 uur gesloten en het bestuur bedankt alle aanwezigen